
     
 

                              

Protokoll fört vid styrelsemöte för 
 

Svenska Pedagogiska Audiologiska Föreningen 
 

 
 
Tid: måndagen den 15 april 2024 kl. 08.00 – 09.30 
 
 
Plats: Videomöte via Zoom 
 
 
Närvarande:  

Fredrik Chalfork, Madeleine Onsgård, Benita Vikström, Ulrika Larsson, 
Ingela Söderberg, Johan Lindmark, Lotta Anderson och Eva-Lena 
Danielsson.  
 
Ulrika Larsson ansluter senare, Eva-Lena är sekreterare idag.  
 

 
§ 1  Mötet öppnas 
 
 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 
  

 
§ 3 Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs sedan till handlingarna.  
 
 
§ 4 Ekonomi samt medlemmar 

Saldot på Plusgirot:  26 453,15 kronor.  
Saldot på Föreningssparkontot: 130 007, 61 kronor. 
 
Lotta har betalat ut stipendiet på 5000 kronor till Johanna och gjort 
insättning till Inger Tillberg för hennes revisorsarvode. 

 
 Medlemmar 103 varav 16 är seniorer. 



 
 Ca 40 av de registrerade medlemmarna har inte betalat ännu. Några har 

anmält sig till halvdagskonferensen, men inte betalat avgiften.  
 
 Styrelsen är överens om att man måste betala medlemsavgift för att 

kunna vara med på föreläsningarna. 
 
 
   
 
§ 5  Kommande program och aktiviteter 
 

Planering digital föreläsningseftermiddag 25 april 2024 
Styrelsen kopplar upp oss klockan 12.30 på länken för att se att allt 
fungerar som det ska. De som ska föreläsa är välkomna att koppla upp 
sig och kolla så att det fungerar som det ska från 12.30. 
 
Föreläsarnas PP skickas i förväg till Ingela, så att hon har möjlighet att 
hjälpa dem om det krånglar. Föreläsarna behöver tillfrågas om de vill 
dela med sig av sin PP till medlemmarna och om det är ok att vi lägger 
PP på hemsidan.  
 
I dagsläget har vi 12 anmälda till halvdagsföreläsningen, exklusive oss i 
styrelsen.  

 
Schemaförslag med tillägg på 5 minuter för presentation av 2024 års 
pristagare: 
 
13.00-13.05 SPAF ordförande hälsar välkommen  
13.05-13.50 Johannas föreläsning 
13.50-13.55 Presentation av 2024 års pedagogiska pristagare 
13.55-14.05 Bensträckare  
14.05-14.35 Årsmöte  
14.35-14.50 Fikapaus/bensträckare  
14.50-15.35 Marina och Ida från SPSM föreläser  
15.40-16.00 Lärare från Rönnbäckskolan i Helsingborg, berättar om en    
skoldag för en elev med IF och hörselnedsättning.  
16.00 - ca16.15 Avtackning och avslut  
 
Ingela gör en PowerPoint där hon lägger in schemat.  
 
Fredrik informerar Johanna om tiden, Ingela informerar Ida och Marina 
från SPSM och Madde informerar Rönnbäcksskolan.  
 
Föreläsarna får lov att vara med på det som de vill vara med på under 
eftermiddagen. 
 
Efter Johannas föreläsning presenterar vi 2024 års pedagogiska 
pristagare. Fredrik har pratat med Monica Björklund. Fredrik läser upp 
motiveringen. Monica får föreläsa om sin pedagogiska gärning vid 
senare tillfälle, planeras till årskonferensen 2025. 



 
Lotta skickar utmärkelsen och snäckan till Monica Björklund den här 
veckan. Monica får be någon i sin närhet att ta ett foto när hon håller i 
snäckan. Fotot ska sedan läggas in på hemsidan tillsammans med 
motiveringen.  
 

 
Årsmöte 25 april 2024 
Fredrik leder årsmötet som sittande ordförande. Han gör ett nedslag när 
det gäller verksamhetsberättelsen.  
 
Inga punkter är inkomna till årsmötet och Fredrik har inte fått några 
motioner.  
 
Frågor till årsmötet: 
 

• Fråga om gåva till välgörande ändamål á 5000 kronor och vart vi 
ska skänka pengarna. 

 

• Fråga om årskonferensen 2025, tänkt plats Stockholm.  
 

• Vi vill att årsmötet delegerar till den nya styrelsen att vi ska arbeta 
med stadgarna som behöver ses över och uppdateras, under året.  

 
Fredrik skriver och påminner om tiden för årsmötet och hälsar välkomna 
till: Anna Persson, SPAFs representant i Wibelfonden och Johanna 
Kylin, SPAFs representant i SAS, samt revisorerna Asta Dahlén och 
Inger Tillberg.  

 
 
Partnerskap med SAS och konferens 2026 
Fredrik fick meddelande från SAS ordförande Jenny Widmark, att de vill 
att vi skriver på för kommande SAK 2026, senast den 30:e maj.  
 
Vid vår utvärdering av SAK-konferensen tog vi upp många fördelar, men 
vi tyckte att det fanns några nackdelar.  
 
En nackdel var att vi förmodligen har tappat medlemmar eftersom vi har 
ställt in vår konferens när vi var en del av den större SAK-konferensen. 
Vi får planera in att vi som förening tar mer plats och syns mer om vi ska 
vara med.  
 
Vi tycker att det är viktigt att vi får fram det pedagogiska perspektivet mer 
i en kommande konferens. Det finns mycket erfarenheter och kunskap 
inom det pedagogiska området och det är inspirerande och lärorikt när 
andra delar med sig av sina erfarenheter. Styrelsen kan exempelvis vara 
mer stöttande kring hur man kan lägga upp en föreläsning och vara tydlig 
med att man vill att någon representerar SPAF. Fredrik berättar att det 
funnits diskussioner om ett spår som skulle vara lite mindre strikt 
vetenskapligt.  



 
Synpunkt inkom också om att vi som styrelse skulle kunna vara mer 
engagerade när det gäller föreläsare som ska representera oss.  
  
Nya styrelsen fattar beslut om ifall vi ska vara med på SAK-konferensen 
2026 och skickar också in avtalssigneringen. Fredrik skickar ut 
informationen från Jenny Widmark och SAS igen till den nya styrelsen.  
 
 
SPAF-konferens våren 2025 
Johan har lämnat förslag om att vi kan vara i Haninge i Stockholm.  
 
Lotta frågar årsmötet angående årskonferens 2025 och att bilda en 
arbetsgrupp där styrelsen är representerad. Det finns förslag om att 
årskonferensen 2025 ska vara i Stockholm. I Stockholm finns det en del 
medlemmar som varit med länge i SPAF. Det var också ett tag sedan det 
hölls en konferens i Stockholm (2018) och det är smidigt att ta sig dit från 
alla delar av landet.  
 
 

  
 
§ 6 Medlemsutskick 

Benita gör ett utskick med schemat för den digitala eftermiddagen, en 
påminnelse om att betala medlemsavgiften och information om att vi 
lottar ut 2 medlemsavgifter bland de medlemmar som deltar på årsmötet.  
 
Madeleine kollar med Rönnbäcksskolan om de har någon namngiven 
person som ska hålla i föreläsningen under halvdagskonferensen och 
skickar sedan namnet till Benita.  
 
 
 

 
§ 7 Hemsidan 

Inga ändringar innan årsmötet. Efter årsmötet är det dags för ny bild, 
med blommande fruktträd, samt uppdatera med information gällande den 
nya styrelsen, verksamhetsberättelse, årsprotokoll och 2024 års 
pedagogiska pristagare.  
 
 

 
 
§ 8 Övriga punkter 

 NAS - Kallelse till årsmöte har kommit till Lotta. Det är sista 
anmälningsdag den 7 maj. Den 12:e ska Wibelfonden ge besked om vi 
har fått fondmedel beviljat för att resa till konferensen.  
 
Lotta skickar in anmälan om att Eva-Lena kommer att delta på NAS 
årsmöte under förutsättning att föreningen får fondmedel från 



Wibelfonden beviljat för att skicka en representant. Vi får komplettera 
med namn på ordförande i efterhand när vi har haft vårt årsmöte. 
 
Om vi inte får fondmedel kan vi ge fullmakt till SAS så att de kan 
representera oss.  
 
 
Valberedningen. Fredrik och Ulrika kommer att bli med i valberedningen. 
Johan är inte med i valberedningen, han säger att han kan vara med och 
arrangera årskonferensen 2025 i stället.  
 
 
 
 

§ 9 Datum för nästa styrelsemöte bestäms efter nya styrelsen är vald 
vid årsmötet 25 april. 
Konstituerande möte efter årsmötet. Vi bestämde ingen tid för detta 
under mötet.  

  
 
  
 
§ 10  Mötet avslutas 

 
 
 
 
 
 
 

 
     
Eva-Lena Danielsson   Fredrik Chalfork 
Vice sekreterare    Ordförande 
 


